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PVC 轻便储油罐

该储油罐罐体由两面涂覆 PVC树脂的涤纶帆布主体材料，热粘合而成。耐侯、耐油性能

良好，耐酸碱性能好，强度高，使用寿命长。罐体上口设有多

条双层 PVC布热粘合的强力带，用专用紧固扣固定在专用支

架上。专用支架为分体的多边形架体，分为上架、下架、立柱

等，可现场快速组装，操作极为方便。

该储油罐，一般用于野外作业，适用于运输条件有限，而

又要求迅速布置完善的场合，既可用于岸上，也可用于船上临

时贮油之用。

LIGHTWEIGHT OIL STORAGE TANK
The tank’s body is formed with the thermal-bonded polyester canvas coated with PVC resins on

its sides. It is well resistant to weather, oil, acids and alkali. It has high strength and a long service
life. The upper opening of the tank body is provided with multiple PVC double-layer thermally
bonded power bands, which are fixed on the special bracket
with special fastening buckle. The special support is divided
into three parts, i.e. upper frame, lower frame, column, etc. It
can be quickly assembled on site, and the operation is very
convenient.

It generally used in field operations, and the storage tank is
suitable for occasions where transportation conditions are
limited and rapid arrangement is required. It can be used for
temporary storage of oil on board ships as well as on shore.

技术参数：

型号

Model
项目 Parameter

QG-V2 QG-V3 QG-V5 QG-V8 QG-V10

储油量(m
3
)

Storage Volume 2m3 3m3 5m3 8m3 10m3

外形尺寸（mm）

Dimensions
∮1600×1280 ∮1900×1380 ∮2400×1380 ∮2700×1380 ∮3400×1380

注：产品不断改进，若发生变化，恕不另行通知，以供需双方确认数据为准。

Note: The technical parameter is subject to change without notice due to modification to the product
and shall be confirmed by the manufacture and the customer.
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